

AB737-15A

包边机 Binding Machine



特性 / Description:

- 1、皮带连续加压，产品受温更平均，避免分段加压产生的压痕及色差，品质更完美，效率更高
- 2、上下皮带速度、温度及压力独立调节，适用于不同弹性物料
- 3、热风辅助吹带，包边牢固美观，不用再补压，有效提高产能
- 4、智能送带机构，产品贴合更平顺，针对弹性物料可灵活控制尺寸
- 5、分段式调速控制，灵活应对多段弹性部位
- 6、PLC编程控制系统，操作简单机器更稳定

1. Constant and continuous belt pressure, provide a even working temperature and avoid the colour changes/folding marks between intermittent pause.
2. Independent speed control for upper and lower pressure belts, adapts to different elastic materials.
3. Additional hot air blowing to the tape, make glue dissolve and stick on the fabric more fasten and no need to repress it, increase the working efficiency.
4. Intelligent tape feeding mechanism makes tape sealing more smooth and pinpoint at elastic fabric elongate problems.
5. Multi-phase differential speed control, solving the problems of fabric with different elastic rate on the same fabric.
6. PLC programming control system makes operation more easy and stable.

技术参数 / Specifications:

电压: AC 220V 50/60Hz	Power Supply: AC 220V 50/60Hz
气压: > 0.4 MPa	Air Pressure: > 0.4 MPa
功率: 4500W	Power Consumption: 4500W
外形尺寸: 1200(L)*550(W)*1350(H)mm	Dimension: 1200(L)*550(W)*1350(H)mm
净重: 100kg	Net Weight: 100kg

